

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

7. - 9. März 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

Mar 19

7) althine that by ~~this~~ its nature
sinks downwards, can not of itself
move upwards, our corruption draws
us downwards, how can we move up-
wards to God of our selves. He must
grant us the first motion to be un-
verbed. He hath reasons why he doth
not deliver us of our sickness all
at once; people in health forgett
often what ^{brought} caused their discomper
on them and what they suffered
by it.

9) O. 79752 13.11.17 700 500
confer. 19. Januarij
Haec est illa justitia in qua homo creatus
erat secundum Deum, in qua vitam
solummodo veram vitam recuperat
non propter se, sed propter Deum, ut
misericordia ejus manifestetur, imo in me-
sa ejus bonitas eo magis apparent, quod
tanta miseria ingentisconit, inest aliti amo-
re amplectatur. Grata mente hoc expen-
dens eo magis suspirat, quo propter Deum
et non propter se tam in comprehensibi-
lis gratia patefaciatur, ut homo non
sibi sed Liberatori suo vivat, ut non tantu-
admet suam felicitatem, quam gloriam
Dei exinde resultantem.